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Protokół nr 44/2022
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego dnia 24 listopada 2022 r.

Posiedzenie Komisji Infrastruktury Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło w sali
obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza
32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Mikołaj Miścicki - radca prawny;
2) Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz - kierownik Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego;
3) Beata Pierzchlewicz – kierownik Wydziału Strategii, Rozwoju i Środków

Pomocowych;
4) Gabriela Helbin-Golasz – kierownik Wydziału Ochrony Środowiska

i Rolnictwa;
5) Marek Mazurkiewicz – kierownik Wydziału Zarządzania Drogami;
6) Tomasz Jamielucha - kierownik referatu Planowania Przestrzennego;
7) Daniel Kiełkiewicz – pracownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa;
8) Ewelina Wikarek-Paluch - konsultant ds. ochrony środowiska firmy

ATMOTERM S.A.;
9) Waldemar Mazur - specjalista ds. Kluczowych Klientów firmy  ATMOTERM

S.A.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:05 i powitania dokonał przewodniczący komisji
Adam Oczoś. Przewodniczący komisji poinformował, że zostało osiągnięte kworum,
więc obrady Komisji Infrastruktury są prawomocne (w chwili rozpoczęcia obrad
nieobecna była radna Ewa Czubek, która dołączyła do posiedzenia).

Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.
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Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 43/2022 z dnia 20 października 2022 r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego Planu Adaptacji

do zmian klimatu dla Gminy Kędzierzyn-Koźle do 2030 r.” wraz z „Prognozą
oddziaływania na środowisko Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla
Gminy Kędzierzyn-Koźle do 2030 r.”.

5. Poprawa płynności ruchu w mieście – rozwiązania problemu w zakresie połączenia
dróg wojewódzkich, krajowych i gminnych w rejonie Ronda Milenijnego.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle do 2030 roku.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka
nr 314 k.m. 2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia
przy ul. Przyjaźni.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie
ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego
i Kanału Gliwickiego.

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
10. Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji wniósł o rozszerzenie porządku obrad o trzy projekty uchwał
w sprawie wyrażenia zgody na:
- odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości gruntowej zabudowanej

oznaczonej jako działka 2216 w obrębie Koźle, położonej w Kędzierzynie-Koźlu
przy ul. Franklina Delano Roosevelta 9,

- sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej
jako działka nr 649/7 k.m. 1, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny
Cisowa przy ul. Wesołej,

- wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej
niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 3426/4 k.m. 12, położonej
w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn przy ul. Alfonsa
Zgrzebnioka:

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Sławomir
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Wołkowiecki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dominik Szustakiewicz
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Porządek obrad po przyjętej zmianie:

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 43/2022 z dnia 20 października 2022 r.
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego Planu Adaptacji

do zmian klimatu dla Gminy Kędzierzyn-Koźle do 2030 r.” wraz z „Prognozą
oddziaływania na środowisko Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla
Gminy Kędzierzyn-Koźle do 2030 r.”.

5. Poprawa płynności ruchu w mieście – rozwiązania problemu w zakresie połączenia
dróg wojewódzkich, krajowych i gminnych w rejonie Ronda Milenijnego.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle do 2030 roku.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka
nr 314 k.m. 2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia
przy ul. Przyjaźni.

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru miasta
Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w rejonie
ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału Kędzierzyńskiego
i Kanału Gliwickiego.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od
zbycia w drodze przetargu nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej jako
działka 2216 w obrębie Koźle, położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Franklina
Delano Roosevelta 9.

10.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka
nr 649/7 k.m. 1, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Cisowa przy
ul. Wesołej.

11.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka
nr 3426/4 k.m. 12, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Kędzierzyn
przy ul. Alfonsa Zgrzebnioka.

12.Sprawy bieżące i wolne wnioski.
13.Zakończenie obrad.
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Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 43/2022 z dnia 20 października 2022 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi przewodniczący poddał pod
głosowanie protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik
Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

Ad 4.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Miejskiego Planu
Adaptacji do zmian klimatu dla Gminy Kędzierzyn-Koźle do 2030 r.” wraz z
„Prognozą oddziaływania na środowisko Miejskiego Planu Adaptacji do zmian
klimatu dla Gminy Kędzierzyn-Koźle do 2030 r.”.

Ewelina Wikarek-Paluch - konsultant ds. ochrony środowiska firmy Atmoterm S.A.
przedstawiła informację dotyczącą miejskiego planu adaptacji do zmian klimatu, która
stanowi załącznik do ww. uchwały.

Dominik Szustakiewicz poprosił o wyjaśnienie sformułowania miejskiej wyspy ciepła,
ponieważ w chwili obecnej gmina betonuje tereny miasta.

Ewelina Wikarek-Paluch wyjaśniła, że problem betonowania jest ogólnopolski, więc
w chwili obecnej rząd pracuje nad ustawą, dzięki której powierzchnie betonowe będą
zmieniane na powierzchnie przepuszczalne, a nasadzenia będą proponowane np. na
dachach, aby odbudować powierzchnie zielone. Dodała, że na pewno ustawa wejdzie
w życie w 2023 roku, natomiast dzięki przyjętej ww. uchwale, gmina Kędzierzyn-
Koźle będzie mogła od razu starać się o dofinansowanie.

Dominik Szustakiewicz zapytał stronę urzędową, czy rzeczywiście urząd planuje
stosować się do zasad miejskiego planu do zmian klimatu.

Gabriela Helbin-Golasz, kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa
odpowiedział, iż przyjęta uchwała będzie dokumentem strategicznym, więc ma
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nadzieję, że będzie stosowana w praktyce od dnia wejścia w życie. Podkreśliła, iż
gmina już stara się stosować zasady określone w uchwale, ponieważ przy Wodnym
oKKu utworzono zbiorniki w których zbierana jest deszczówka z dachu,
rozbudowywane są również powierzchnie, aby nie było wycinek na większą skale.
Gmina planuje także utworzyć zbiorniki retencyjne trafiające do kanalizacji
deszczowej, a później bezpośrednio do odbiorników.

Dominik Szustakiewicz zapytał o zielone przystanki, których koszt opiewa na 100 tys.
zł. Radny wyraził swój sprzeciw, ponieważ uważa, że wystarczy posadzić kilka drzew,
aby przystanek był zielony, a koszt o wiele mniejszy.

Kierownik wydziału odpowiedziała, iż oczywiście gmina nie będzie wydawała na
jeden przystanek zielony 100 tys zł, tylko w planie ujęto jak najwięcej zadań, które
zrealizowano w kraju, aby później nie było problemu z konkretnym dofinansowaniem.
Dodała, iż czasami można starać się o dofinansowanie tylko na zadania ujęte
w przyjętej uchwale.

Dominik Szustakiewicz poprosił o wyjaśnienia w sprawie kanalizacji ściekowej oraz
deszczowej.

Pani kierownik odpowiedziała, iż przy zbieranej deszczówce woda powinna się
rozchodzić, odparowywać, aby nie wylewała.

Ewelina Wikarek-Paluch odpowiedziała, iż kanalizacja ściekowa jest zaplanowana,
aby zlikwidować zbiorniki bezodpływowe.

Tomasz Scheller zapytał o zapis dotyczący większej przestrzeni leśnej, a także zwrócił
uwagę, iż nie ma nic w materiale o rolnictwie.

Pani kierownik poinformowała, iż Nadleśnictwo dokonuje nasadzeń. Jednakże rolnicy
mimo, iż w materiale nie wspomniano o nich mogą również zgłosić się. Natomiast
rolnik sam od siebie bez dotacji raczej nie wybuduje na swoim terenie zbiornika
retencyjnego.

Tomasz Scheller stwierdził, iż plan jest za elastyczny. Jego zdaniem powinno być
wskazanych więcej konkretnych celów.

Pani kierownik przypomniała, iż zmiany klimatyczne mają duży wpływ na zdrowie
ludzi, więc zadania wpisane w planie mają za zadanie ulżyć mieszkańcom tj. zielony
dach przystanku sprawi, że na przystanku nie będzie takiego upału.
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Tomasz Scheller poinformował, iż w chwili obecnej nie widać, aby gmina się tym
przejmowała, ponieważ betonuje miasto, wycięła drzewa (ok. 2 tys. dużych drzew) na
osiedlu Sławięcice nie dokonując nasadzeń.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż dyskusja została wyczerpana
i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew
PRZECIW (1)
Dominik Szustakiewicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tomasz Scheller, Sławomir Wołkowiecki

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 2,
pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.

Ad 5.
Poprawa płynności ruchu w mieście – rozwiązania problemu w zakresie
połączenia dróg wojewódzkich, krajowych i gminnych w rejonie Ronda
Milenijnego.

Kierownik Wydziału Zarządzania Drogami Marek Mazurkiewicz przedstawił
prezentację, która została załączona na stronie internetowej
www.kedzierzynkozle.esesja.pl.

Adam Oczoś zapytał na jakim etapie w chwili obecnej przebiegają prace projektowe.

Kierownik Marek Mazurkiewicz odpowiedział, że zakończono przeprowadzanie badań
natężenia ruchu, a pod koniec marca 2023 r. biuro projektowe ma przedłożyć
koncepcję wielowariantową poprawy płynności ruchu w rejonie ronda. Storna
urzędowa będzie uczestniczyła w tej sprawie, gdy zostaną przedłożone
wielowariantowe koncepcje.

Tomasz Scheller zapytał, czy to prawda, że gmina planuje przebudowanie
skrzyżowania przy ul. Łukasiewicza koło Orlenu.

Pan kierownik poinformował, iż od około 18 lat władze zastanawiają się nad
utworzeniem koło Orlenu ronda. Dodał, iż jest to dobre rozwiązanie, ponieważ każde
rondo posiada 15% przepustowość niż sygnalizacja świetlna.

http://www.kedzierzynkozle.esesja.pl/
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Dominik Szustakiewicz zapytał, czy coś będzie rozbudowywane na
ul. Wyspiańskiego, ponieważ zdaniem radnego ta ulica jest tzw. wąskim gardłem.

Kierownik wyjaśnił, że przekrój drogi dwupasowej przeniesie odciążenia ruchem.
Rondo np. turbinowe w rejonie ronda Milenijnego spowoduje upłynnienie ruchu
w tym obszarze.

Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. informacje.

Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Kędzierzyn-Koźle do 2030 roku.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma osób zgłaszających się
do dyskusji, więc poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie (7 głosami ,,za”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 7.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka
nr 314 k.m. 2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia
przy ul. Przyjaźni.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma osób zgłaszających się
do dyskusji, więc poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki
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Komisja jednogłośnie (7 głosami ,,za”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 8.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru
miasta Kędzierzyn-Koźle położonego na terenie osiedli Przyjaźni i Sławięcice, w
rejonie ulic: Przyjaźni, Strzeleckiej, Spacerowej, Naftowej oraz Kanału
Kędzierzyńskiego i Kanału Gliwickiego.

Tomasz Scheller podziękował stronie urzędowej za współpracę oraz dopytał, czy
przedsiębiorca będzie mógł postawić hale namiotową po przyjętej uchwale, ponieważ
w uchwale nie ma o tym mowy.

Kierownik referatu Tomasz Jamielucha wyjaśnił, że w uchwale nie wpisuje się takich
szczegółów, ale będzie można postawić halę namiotową.

Tomasz Scheller zapytał, kiedy przedsiębiorca będzie mógł postawić halę namiotową.

Tomasz Jamielucha odpowiedział, że ma nadzieję, że uda się przed wakacjami
przedstawić nowy plan radzie. Jeśli zostanie przyjęty na sesji to 14 dni po publikacji
w Dzienniku Urzędowym będzie obowiązywać. Jednakże lepiej poczekać 30 dni, aby
zobaczyć, czy wojewoda nie przesłał jakiś zastrzeżeń.

Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma więcej osób
zgłaszających się do dyskusji i poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie (7 głosami ,,za”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 9.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od
zbycia w drodze przetargu nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej
jako działka 2216 w obrębie Koźle, położonej w Kędzierzynie-Koźlu przy
ul. Franklina Delano Roosevelta 9.
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Michał Nowak stwierdził, iż w uchwale numer utajniony: „OP1K/0007…../9”
niepotrzebnie został wpisany, więc złożył wniosek o wykreślić słowa „zapisanej w
księdze wieczystej OP1K/0007…../9”:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie (7 głosami ,,za”) przyjęła ww. wniosek.

Następnie przewodniczący komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały wraz
z przyjętym wnioskiem:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie (7 głosami ,,za”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt
uchwały wraz z przyjętym wnioskiem.

Ad 10.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka
nr 649/7 k.m. 1, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Cisowa przy
ul. Wesołej.

Michał Nowak podzielił się opinią, iż działki w przedstawionym ww. projekcie
uchwały oraz w następnym projekcie są na tyle obszerne, że można byłoby podzielić
je na mniejsze przed sprzedażą. Po podziale można byłoby sprzedać za wyższą cenę,
a po za tym mniejsze działki są bardziej dostępne dla mieszkańców.

Kierownik Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz poinformowała, iż działka jest długa oraz
wąska, więc strona urzędowa stwierdziła, iż działka sprzedana w całości będzie
bardziej atrakcyjna.

Dominik Szustakiewicz poprosił, aby w uzasadnieniu był zapis, czy projekt uchwały
powstał na wniosek złożony przez osobę zainteresowaną.
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Przewodniczący komisji Adam Oczoś poinformował, iż nie ma więcej osób
zgłaszających się do dyskusji, więc poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew,
Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki

Komisja jednogłośnie (7 głosami ,,za”) pozytywnie zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 11.
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa
własności nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka
nr 3426/4 k.m. 12, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny
Kędzierzyn przy ul. Alfonsa Zgrzebnioka.

Michał Nowak poinformował, iż działka wskazana w projekcie tej uchwały nie jest
wąska, więc można byłoby ją najpierw podzielić na dwie części. Zaproponował
członkom komisji zaopiniowanie negatywne uchwały, aby radny mógł złożyć wniosek
w spawie przygotowania działki do sprzedaży po podziale.

Dominik Szustakiewicz uważa, iż jeżeli wcześniejsze działki zostały sprzedane
deweloperowi w całości to owa działka również powinna zostać tak sprzedana.

Pani kierownik przypomniała, że strona urzędowa w ofercie przetargowej posiada
różnej wielkości działki w zależności od zapotrzebowania.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 3, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (3)
Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz
PRZECIW (4)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Sławomir Wołkowiecki

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 3, „przeciw” - 4, „wstrzymujących się” - 0,
negatywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały.
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Michał Nowak zgłosił wniosek w sprawie przygotowania działki nr 3426/4 k.m. 12
położonej w Kędzierzynie-Koźlu, obręb Kędzierzyn przy ul. Alfonsa Zgrzebnioka do
sprzedaży po podziale:

Wyniki głosowania
ZA: 4, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (4)
Ewa Czubek , Michał Nowak, Adam Oczoś, Sławomir Wołkowiecki
PRZECIW (2)
Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ewa Stogniew

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 4, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 1,
przyjęła ww. wniosek.

Ad 12.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 8 grudnia br. godz. 16:00.

Ad 13.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący komisji podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 18:50
zamknął obrady Komisji Infrastruktury.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI

Adam Oczoś (-)

Protokołowała Joanna Motyl


